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 Verslag perspectiefgesprek 
10 april 2017 

  

 
Aanwezig: 
Raadsleden: dhr. B. Holman, dhr. M. Urru, dhr. R. Ambaum, dhr. M. Roelofs, dhr. P. Jacobs, Mevr. J. 
Roelofs, dhr. L. Cremers, mevr. W. Killaars, dhr. C. Bongers, dhr. P. Peulen, dhr. B. vd Beucken, dhr. H. 
v Tegelen, dhr. G. Derks, mevr. I. Franssen. 
Fractievertegenwoordigers: dhr. M. vd Avoort, dhr. B. Teeuwen, dhr. L. Smeets, mevr. R. Crins. 
Collegeleden: mevr. P. Dassen, mevr. D. Heesakkers, dhr. B. Jacobs, dhr. T. Reijnders, dhr. J. 
Smolenaars. 
Organisatie: dhr. R. Halffman, mevr. F. Willemstein-Houbiers, dhr. H. Lommerse, dhr. P. Bremmers, 
mevr. E. van Herpen, mevr. M. Boerkamps, dhr. J. Symons 
 
Afmeldingen raad:  
Raadsleden: dhr. J. Heijnen 
 
Doel 
Op 10 april 2017 vond het perspectiefgesprek met college, gemeenteraad en fractievertegenwoordigers 
plaats. Doel van het gesprek is om de inhoudelijke kaders voor de begroting 2018 te bespreken.  
Dit verslag gebruikt het college als input bij het opstellen van de begroting.  
 
Proces 
Voorbereidend op dit gesprek heeft het college een nota geleverd met een aantal relevante trends en 
ontwikkelingen met daarbij de aanpak en ambitie van het college. 
 
Het college benoemt deze trends, ontwikkelingen, aanpak en ambities en vraagt uw raad om mee te 
denken over alle onderwerpen en met name bij een viertal open vragen.  
 
In dit verslag zijn de ambities opgenomen waarover uw raad vragen, oproepen en adviezen heeft 
ingebracht tijdens het perspectiefgesprek. Bij een aantal ambities waarbij er geen reactie van de raad is 
ontvangen, wordt er vanuit gegaan dat de raad instemt met de door het college voorgestelde aanpak en 
de ambities.  
 
Op grond van onze financiële verordening stelt de gemeenteraad in de raadsvergadering van mei de 
uitkomsten van het perspectiefgesprek vast in de vorm van een verslag op hoofdlijnen. 
 
Dit verslag op hoofdlijnen met volgende onderdelen: 

- trends en ontwikkelingen,  
- aanpak en ambities van het college en 
- vragen, opmerkingen en adviezen van uw raad, 

gebruikt het college als input bij het opstellen van de begroting voor 2018.  
 
Vragen, oproepen en adviezen vanuit de raad zijn niet uitputtend bedoeld. Er blijft altijd ruimte voor 
nieuwe inbreng bijvoorbeeld tijdens begrotingsbehandeling tijdens raadsvergaderingen van november. 
 
 
 
Uitgangspunten 
 
Mevr. Dassen geeft aan dat de uitgangspunten van dit gesprek en de genoemde aanpak en ambities zijn: 

- coalitieakkoord/ collegeprogramma 
- Visie Blij in Beesel, vandaag, morgen en overmorgen 

 
Verslag op hoofdlijnen 
 
Trends en ontwikkelingen 
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1. Faciliterende overheid en vitale samenleving 

 
De omslag naar een andere rol van overheid en samenleving is opgenomen in het coalitieakkoord en 
collegeprogramma en werkt door op de diverse beleidsvelden. Het college werkt verder met deze 
omslag. 
Ook de rode draad uit de visie Blij in Beesel geeft de omslag naar een andere overheid en 
samenleving weer. Op alle 8 speerpunten uit Blij in Beesel zetten wij in op een (groeiende) 
faciliterende rol van de gemeente. Hierbij valt te denken aan de volgende onderwerpen: 
 

1.1. Onderhoud groen/openbare ruimte 
1.2. Jeugd 
1.3. Verbindende/faciliterende rol naar bedrijven 
1.4. Trots op Beesel 
 
 
1.1 Onderhoud groen/openbare ruimte 
Dhr. Smolenaars meldt dat uit Blij in Beesel en burgerpeiling blijkt dat de bewoners niet tevreden 
zijn met onderhoud van groen en openbare ruimte. Hij geeft aan dat het college kiest om de 
huidige aanpak; experimenteren met groenonderhoud te blijven volhouden. Dhr. Smolenaars 
geeft ook aan dat het college de faciliterende rol van de gemeente wel gaat intensiveren. 
 
Raad: 
VLP - Volhouden van de huidige aanpak werkt niet. Het college moet opnieuw bekijken of dit op 
een andere manier kan. Inwoners geven aan meer te willen betalen voor goed onderhoud. 
PvdA ondersteunt de denklijn van het college. Het groenonderhoud door de burgers is een hele 
goede zaak, maar de gemeente moet burgers beter faciliteren (bv. delen van het gereedschap). 
De evaluatie van huidig beleid kan gebruikt worden om het beleid bij te stellen. 
Beeselse lijst- De huidige aanpak blijven houden totdat de resultaten van de evaluatie van het 
huidige beleid inzichtelijk zijn. BL heeft verwacht dat de evaluatie na een jaar plaats zou vinden, 
want de indicatoren zouden nu al bekend moeten zijn. BL vraagt om binnen twee weken de 
conceptevaluatie te krijgen om tijdig te kunnen bekijken hoe en waarop het beleid wordt 
geëvalueerd. 
CDA- Het college moet verder gaan met het huidige beleid. Het is zonde als alle stappen die in 
de goede richting zijn gezet, teloor zouden gaan.  
 
College: 
Het college stelt vast dat de meerderheid van de partijen het huidige beleid ondersteunt. Dhr. 
Smolenaars benadrukt dat het faciliteren van inwoners in hun nieuwe rol bij het onderhoud van 
groen veel tijd nodig heeft.  
Het college stelt voor om de evaluatie van het huidige beleid van borstelen van trottoirs in het 
najaar te houden en de resultaten beschikbaar te stellen voor de gesprekken over de begroting 
van 2018. Er wordt een conceptevaluatie (de prestatie indicatoren voor evaluatie) binnen een 
redelijke termijn naar de raad gestuurd (voor 8 juni 2017).  
Dhr. Smolenaars geeft aan dat de maatregelen van Entente Florale voor de hele gemeente van 
toepassing zijn. Daarnaast geeft hij aan dat binnenkort meer informatie beschikbaar is over de 
ontwikkelingen rondom het park Oppe Brik. 
 
1.2. Jeugd 
 
Uit het traject Blij in Beesel komt de wens van de gemeenschap om meer in te zetten op jeugd/ 
jongeren. Dhr. Jacobs informeert de raad dat het college afgelopen jaar parallel met Blij in Beesel 
ook met jeugdbeleid bezig was. Hij benadrukt dat inzet op jeugd ook in 2017 e.v. prioriteit heeft. 
Dhr. Jacobs vraagt de raadsleden om mee te denken over de manieren waarop dit te doen. 
 
Raad: 
CDA stelt voor om een jeugdraad op te richten en te blijven communiceren over de bestaande 
mogelijkheden voor de jeugd. 
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PvdA stelt voor om een jeugdparlement te starten om jeugd actiever te betrekken maar met 
name om jeugd te vragen wat ze willen en hoe de gemeente dat kan faciliteren. 
VLP- Een goed overleg met de doelgroep is zeer belangrijk om hun wensen in kaart te brengen. 
Beeselse Lijst stelt voor om het goede voorbeeld van activiteiten van jeugd in Beesel uit te rollen 
in Offenbeek en Reuver. 
 
Het college neemt kennis van de suggesties van uw raad. 

 
 
 
 
 
 
1.3. Verbindende/faciliterende rol naar bedrijven 
 
In de visie Blij in Beesel staat dat de inwoners belang hechten aan een gemeenschap met veel 
voorzieningen, weinig leegstand en veel bedrijven. Dhr. Smolenaars geeft aan dat het college 
komende jaar het faciliteren van bedrijven op economische en maatschappelijke thema’s verder 
wil uitbouwen.  
 
Raad: 
CDA- Wat is de stand van zaken rondom Bedrijveninvesteringszone (BIZ) voor het 
bedrijventerrein? 
Beeselse Lijst vraagt om meer aandacht te geven aan de startende ondernemers (met name bij 
Oppe Brik).  
 
College: 
Dhr. Smolenaars geeft aan dat BIZ voor het bedrijventerrein is gestopt door het gebrek aan 
draagvlak. Hij informeert de raad dat het faciliteren van de startende ondernemers samen met de 
Provincie wordt aangepakt. 
 
1.4. Trots op Beesel 
 
Uit het traject Blij in Beesel komt de oproep van de gemeenschap om gezamenlijk de visie Blij in 
Beesel uit te dragen; door elkaar op te zoeken, de bestaande initiatieven te verbinden en kennis 
te delen. 
Het college vraagt aan uw raad om mee te denken over haar rol bij het uitdragen van de visie Blij 
in Beesel. 
 
Raad: 
VLP-  De visie Blij in Beesel moet door iedereen uitgedragen worden en dus ook door de raad. 
De visie moet een onderdeel zijn van ons werk. VLP stelt ook voor om nog meer 
promotiemateriaal bij de VVV winkel beschikbaar te stellen. 
PvdA stelt voor om bv. samen met inwoners en organisaties op de markt te staan om ideeën en 
ervaringen te delen (veel samen doen). Op die manier werken we aan de leefbaarheid van Blij in 
Beesel en laten we zien hoe trots we zijn. 
CDA stelt voor om de maatschappelijke organisaties te gaan bezoeken om Blij in Beesel voor te 
dragen. 
Beeselse Lijst stelt voor om de ondernemers bij het promoten van Beesel meer te betrekken 
door hen het nodige promotiemateriaal te geven, zodat ze tijdens beurzen en andere activiteiten 
Beesel in beeld kunnen brengen. 

 
 Het college geeft aan dat al genoeg promotiemateriaal bij de VVV winkel ligt. 
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2. Demografie 

 
 

Het college informeert de raad over de laatste demografische ontwikkelingen; steeds oudere 
bevolking, steeds meer eengezinshuishoudens, migratie etc. Het college geeft de richtlijnen aan hoe 
deze ontwikkelingen worden opgevangen (levensloopwoningen, starters woningen, 
toekomstbestendige voorzieningen, werken aan de integratie van statushouders etc.). Het college 
vraagt de raad om mee te denken over hoe we de steeds grotere groep ouderen meer kunnen 
betrekken en hun maatschappelijke inzet kunnen vergroten. 

 
Raad: 
VLP stelt voor om een 50+ raad op te richten om wensen van de doelgroep op te halen. VLP wil ook 
de buurtverenigingen erbij trekken om ook daar actieve ouderen te benaderen. Daarnaast stelt VLP 
voor om de goede ervaringen vanuit de samenwerking tussen scholen, ouderen en Bösdael te 
gebruiken. 
 
CDA vindt dat vooral 70-plussers een kwetsbare groep vormen die ook liefst zo lang mogelijk thuis 
willen blijven wonen. CDA stelt de vraag of de gemeente genoeg zorg aan deze ouderen kan 
aanbieden. CDA vindt dat de gemeente een faciliterende en stimulerende rol moet blijven houden 
want niet iedereen in deze groep is bemiddeld. 
Beeselse Lijst vindt het opvallend dat ondanks deze ingrijpende demografische veranderingen er 
niet veel over het behoud van leefbaarheid in de gemeente wordt gezegd. BL wil ook weten hoe het 
college verder gaat met Blijvend Voorzien. BL vindt het niet nodig om extra informatie bij de 
doelgroepen te gaan halen, want er is al genoeg bij Blij in Beesel opgehaald. BL stelt voor om 
ouderen buiten de gemeente vaker naar de gemeente te laten komen door passende recreatie en 
toerisme aan te bieden. 
PvdA vindt de ontwikkelingen zeer ingrijpend. Wat betekenen deze cijfers voor de verenigingen? 
PvdA stelt voor om meer statushouders in Beesel te vestigen om op die manier aan verjonging te 
werken. PvdA vindt het ook belangrijk om met de doelgroep in gesprek te gaan, wat hun wensen en 
behoeftes zijn en wat ze van de gemeente nodig hebben. PvdA vraagt naar de bijlages met cijfers. 
 
Het is gebleken dat de bijlages met cijfers niet zichtbaar waren voor de raad, deze zijn alsnog 
versterkt. 

 
 
 

3. Technologie 
 
Het college geeft aan dat de technologische ontwikkelingen zeer moeilijk te voorspellen zijn. Deze 
ontwikkelingen kunnen ingrijpende gevolgen hebben voor o.a. onze inwoners (30-40% zonder baan 
door de robotisering) en infrastructuur. De gemeente zet in Regio Venlo- verband in op stimuleren 
van technologische ontwikkelingen (bv. Trendsportal). Het college informeert de raad dat binnenkort 
een informatieve bijeenkomst over Trendsportal wordt georganiseerd. 
 
Raad:  
Beeselse Lijst vraagt aan het college om nu al aandacht te geven aan deze ontwikkelingen in 
verband met planologie. Als voorbeeld geven ze aan dat in de toekomst door het deelgebruik van 
auto’s onze infrastructuur anders kan zijn (bv. minder parkeerplaatsen nodig). Oproep is om hiermee 
rekening te houden bij de begroting. 
 
College: 
Het college geeft aan dat inspelen op deze ontwikkelingen op dit moment niet mogelijk is. 
 
 
 

4. Digitalisering en interactieve gemeente 
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Bij de informatievoorziening richting onze inwoners en partners gaat het om 3 onderdelen: 
digitalisering, informatiebeveiliging en privacy. 
De gemeente wil graag inspelen op nieuwe ontwikkelingen en een digitale en interactieve gemeente 
zijn (niet alleen zenden, maar tweezijdige communicatie op sociale media). Tegelijkertijd wil de 
gemeente bij alle doelgroepen blijven aansluiten en daarom worden schriftelijke en mondelinge 
opties gehandhaafd. Om onze informatievoorziening te beveiligen, gebruiken we de Baseline 
Informatiebeveiliging Gemeenten (BIG). Om de privacy te waarborgen volgen we de uniforme 
privacyregelgeving: Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG). 
 
Raad: 
CDA vraagt aan het college of BIG genoeg bescherming biedt als het om informatiebeveiliging gaat. 
PvdA sluit zich bij deze vraag aan. PvdA denkt dat BIG niet genoeg is en dat de gemeente meer 
moet doen om gevoelige informatie te beveiligen, maar dat we wel proactief moeten blijven. 
VLP vraagt wanneer de website klaar zal zijn en of het college de burgers wil betrekken bij het 
opstellen van de website.  
 
 
 
 
College: 
Het college geeft aan dat we veel doen om informatie en privacy te beschermen, maar dat een hack 
niet ondenkbaar is. BIG is basisniveau van bescherming, daar voldoen we aan, waarbij we in 
specifieke gevallen een stapje verder gaan. De website zal in 2018 klaar zijn. Betrekken van 
inwoners bij de ontwikkeling van de site wordt meegenomen (panels). 
 

5. Economie 
Het college geeft aan dat er een stabiele economische groei wordt verwacht. Het college benoemt 
ook de speerpunten over economisch beleid: 

- Extra aandacht voor toeleiding naar werk  
- Meewerken in Regio Venlo aan thema’s arbeidsmarkt, kennisinfra, economie 
- Met partners uitvoeren actieprogramma Vrijetijdseconomie 2017-2025 
- Verkennen mogelijkheden basisinkomen bij collega-gemeenten 
- Het college vraagt aan de raad om mee te denken over de oplossingen voor leegstaande 

panden. 
 
Raad: 
CDA stelt voor om PSW/ Jalema uit te rollen als een goed voorbeeld van samenwerking. CDA stelt 
ook voor om shops- in-shops te vestigen in leegstaande panden. En als niets anders werkt, vinden ze 
dat de gemeente de leegstandsverordening moet heroverwegen. 
PvdA wil graag dat de gemeente meer inzet op de verbinding van (vooral) startende bedrijven en 
beschikbare ruimtes. PvdA roept op om de lege panden te kopen en verbouwen en daarin 
statushouders te vestigen. 
Beeselse Lijst stelt voor om de lege panden voor een kunstenaarsroute te gebruiken (ook goed voor 
het vermarkten van de gemeente). Daarnaast stelt BL voor om in de bestemmingsplannen ruimte te 
maken voor “blurring” (combinatie van verschillende diensten, bv. horeca en detailhandel). BL vindt 
de omgevingswet een belangrijke tool om met leegstaand om te gaan, er wordt verwezen naar de 
POL-suggesties. Per gebied bekijken wat de behoefte is en dan de eventuele nieuwe functies 
opnemen (zeer belangrijk bij leegstaande agrarische bedrijven). BL vraagt ook of de gemeente 
energie moet steken in het verkennen van het basisinkomen. 
VLP stelt voor om de bestemmingsplannen te wijzigen en i.p.v. detailhandel woningen te gaan 
realiseren 
 
College: 
Het college geeft aan dat bezoeken en verbinden van bedrijven veel tijd kost, maar dat we hiermee 
druk bezig zijn. Daarnaast is het veranderen van detailhandel naar woningen niet mogelijke i.v.m. 
provinciale woningen contigenten, maar ook daar blijft het college proberen om oplossingen te 
vinden. Het college benadrukt dat enkel de ervaringen van andere gemeentes met het basisinkomen 
worden verkend.  
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6. Duurzaamheid 
 
Het college informeert de raad dat binnenkort twee bijeenkomsten worden georganiseerd om de 
duurzaamheidsaanpak en ontwikkelingen verder toe te lichten. Verder is er een aantal van 
activiteiten vermeld: 
- klimaatneutraal in 2030 
- nul op de meter woningen bij Oppe Brik. 
- park met NL Greenlabel bij Oppe Brik.  
- onderzoeken of we het initiatief van gasloze wijk Oppe Brik in de toekomst ook op andere 

plekken kunnen toepassen. 
- verkenning van alternatieve energiebronnen (bijv. windenergie). 
- Trendsportal 
 
 
 
Raad:  
CDA stelt voor om te onderzoeken of er nog andere mogelijkheden zijn om duurzaamheid te 
stimuleren nu de startersleningen niet mogelijk zijn. CDA vraagt of gasloze woningen ook in de 
Mariastraat komen.  
 
Beeselse lijst vraagt waarom er geen concrete opgaves voor Beesel zichtbaar zijn van wat we 
moeten doen om in 2030 klimaatneutraal te zijn. Het is gebleken dat de bijlage 4 met deze opgaves 
niet zichtbaar was voor de raad, deze zijn alsnog versterkt. BL wil de grootgebruikers dwingen om of 
meer zelf te verduurzamen of meer te betalen, via POL en provincie. 
PvdA vraagt het college om verduurzaming van oude woningen aan te pakken. Ze zoeken naar de 
manier om mensen te stimuleren om zelf eigen woningen te gaan vernieuwen. Daarnaast vragen ze 
hoe het college grootgebruikers wil betrekken.  
VLP is bezorgd of eventuele plaatsing van windmolens om energie op te wekken negatieve gevolgen 
heeft voor recreatie en toerisme. 
 
College: 
Dhr. Reijnders zegt toe om de stimuleringsmogelijkheden te gaan onderzoeken. Dhr. Smolenaars 
bevestigt de komst van gasloze woningen in de Mariastraat. Hij geeft aan dat opgaves 
(energieneutraal 2030) van de gemeente Beesel wel zichtbaar zijn en ze worden tijdens de 
energiebijeenkomsten in beeld gebracht. Dhr. Reijnders informeert de raad dat energiegebruik en -
besparing besproken tijdens worden  bedrijfsbezoeken met de bedrijven d.m.v. inzet regionale 
energiecoaches. 
 
 

7. Omgevingswet 
 
Het college informeert de raad over de aanpak: 
- Het maken een impactanalyse en een programmaplan. In dit traject worden raad, college en 

ambtelijke organisatie nauw betrokken. Er wordt hiervoor een intern projectteam samengesteld. 
De projectbegeleiding vindt plaats door een extern adviesbureau. De start vindt plaats in 2017 en 
loopt door in 2018. 

- In juni 2017 vinden 2 workshops plaats met raad en college. Eind 2017 stelt de raad het 
ambitieniveau vast. 

- Daarna volgt daadwerkelijke implementatie van de Omgevingswet en het opstellen van de 
omgevingsvisie en het omgevingsplan (2018). 

 
Raad: 
Geen vragen en/of opmerkingen 
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8. Sociaal domein 
Het college geeft aan dat de focus van transitie naar transformatie wordt verlegd in het sociale 
domein. Het college en maatschappelijke partners willen meer preventief optreden en streven naar 
steeds gezondere mensen die minder zorg nodig hebben.  
 
Raad:  
PvdA wil opheldering over relatie van financiële doelstellingen en kwaliteit van de zorg. Er is fors 
minder budget voor de zorg, wat doet dat voor de kwaliteit van zorg. Worden de doelstellingen voor 
2020 op deze manier gehaald? 
 
 
College: 
Het college geeft aan dat de jaarrekening van 2016 een duidelijk beeld zal geven. De generaliseerde 
cijfers van 2016 zijn het uitgangspunt voor de begroting. 
 
 
 

9. Organisatie en financiële aanpak 
 
Het college informeert de raad over haar standpunten over de organisatie, uitgaves in het sociale 
domein, belastingen en inzet van reserves. 
 
Raad: 
CDA adviseert het college dat indien nodig belastingen in jaarschijven (zonder grote sprongen) te 
verhogen. 
Beeselse Lijst stelt een vraag over hoogwaterbescherming; of het college hierop kan anticiperen en 
middelen gaat reserveren. 
 
College:  
Het college geeft aan dat anticiperen op wat nodig is voor hoogwaterbescherming bijna onmogelijk is. 
Het waterschap heeft de leiding. Zelfs het tracé is op dit moment niet bekend. 
 

 
 


